

## Innkalling til styremøte

Møtedato: 02.07.2024

Møtested: Teams

Møtestart: 1900

Møteslutt: 2030

Tilstede: A. Gjertsen, G.L. Aune, P. Gätzschmann, T. Bråthen, R. Wilmannsøien, N. E. Dragmyrhaug, I. Kvam, I. Herre, L. Haugen, K. Strand

---

## Saksliste

### Orienteringssaker

- Møte Brann og Redning Midtre- Gauldal
- Laksefredning
- Teamsmøte med reg. lederne ang laksefredning

Stengeordre med 2 dagers varsel, er ikke optimalt. Siri Parmann var med på dette møtet og orienterte om NJFF's ståsted i denne saken. 5. juni gjøres det en ny vurdering. Ser nok dessverre dårlig ut. Hva med oppdrettslaks som er i full gang opp i elven, det er flere tilbakemeldinger på oppgang i flere elver. Det kommer en kronikk ila neste uke.

- Aversjon Røros/Os/Ålen

Eskil orienterte om saken, nytt møte med Hedmark og sentralt i august.

### Utvalgenes siden sist:

**Fiskeutvalget:** Ingen håpløs start på laksesesongen. Vår laksefiskedag ble avlyst noen dager før forbudet kom. Noen elver har sendt inn søknad på en evt åpning av laksefiske med visse begrensninger.

**Jaktutvalget:** Jaktidsrevisjon har kommet ut på høring, er sendt ut til lokallagene.

**Skyteutvalget:** Siste LM og RM er gjennomført, NM neste. LM elg delt opp i alle regioner. 74 deltakere, felles resultatprogram, god gjennomføring.

**Hundeutvalg:** Prøvd og avholdt et møte, hva ønsker foreningene seg?

**Kvinneutvalg:** Ikke mye og melde.

**Ungdomsutvalg:** Jonas Overgård tar over som utvalgsleder.

**Songliutvalg:** Møte kommer

**Sak 19/24 Felles rabattavtaler/samarbeidsavtaler (fra sist styremøte)**

Utvalgene kan komme med forslag til leveransdører, butikker til neste styremøte.

**Sak 22/24: Høring forslag til nytt regelverk for jaktskyting fra 2025**

Små justeringer, lagplaketter blir 3x3 forslag bla annet.

**Sak 23/24: Søknad om støtte «Rekruttering jaktskyting» Orkla**

Søknaden innvilges med søknadsbeløp på kr. 1000,-

Jaktskytterutvalget kommer med et forslag til tekst, plan.

**Sak 24/24: Inventaroversikt**

Hva har regionlaget av utstyr og eierandeler. Eskil setter opp en liste.

**Sak 25/24: Kontorlokalet og framtidig bruk**

Kontorlokalet i Fossegrenda, brukes lite. Hva har vi bruk for framover. Saken tar vi med videre. Eskil lager en oversikt over bruk det siste halve året samt en oversikt over hvor stort lager vi trenger.

**Sak 26/24: Rutiner ifm styremøter**

Referat sendes ut snarest. Saksframlegg bør legges med sakslista, evt hvor man finner informasjon.

**Sak 27/24 Ny ungdomsleder**

Jonas Overgård tar over ledervervet for Fiton.

**Sak 28/24 Evt**

Trondheim, 27.06.24

Vennlig hilsen  
**Norges Jeger- og Fiskerforbund**  
**Sør-Trøndelag**

Arild Gjertsen  
Leder

Eskil Pettersen  
Regionsekretær